

## Referat Sentralstyremøte – 06.04.2021

**Sted:** TEAMS

**Deltakere:** Joachim Svendsen, Monica Samland Lund, Vibeke Jacobsson Gardsten, Åslaug Kalstad, Judy Rafaelsen, Elin Maria Lilloe-Wall, Janicke Mathisen

### Saksliste

Saksnr.	Saksinformasjon	Ansvar
20/21	<b>Godkjenning av saksliste</b> Sakslisten er godkjent	
21/21	<b>Godkjenning av referat</b> Referat er godkjent	
22/21	<b>Likeperson- og tillitsvalg skolering</b> <ul style="list-style-type: none"><li>- Grunnet koronasituasjonen vil de som holder foredrag vil sitte hjemme hos seg selv. Det er foreløpig 15 og 18 påmeldte. Det sendes ut påminnelse.</li><li>- Det er et stort behov for en fysisk samling til høsten. Det planlegges et møte i Bodø til høsten.</li></ul>	
23/21	<b>Landsmøte</b> <ul style="list-style-type: none"><li>- Elin og Janicke sjekker ulike alternativer for hotell rundt Hamar.</li></ul>	
24/21	<b>Digital portal – Autisme i dag</b> Vedtak: Vi oppretter en egen digital portal for Autisme i dag	
25/21	<b>Interessepolitisk arbeid – møter med politiker/departement</b> Vi kontakter partiene og lager en sak vedrørende ulike tema i NOUen og hva de ulike partiene ønsker å gjøre. Vi vil ta kontakt med utvalgene/komiteene og de ulike departementene etter valget mandag 13. september.	
26/21	<b>Informasjon fra administrasjonen</b> <ul style="list-style-type: none"><li>- <b>Bemanning:</b> Orgservice har to utlysninger, hvorav en av stillingene krever kompetanse innenfor autisme. Intervjuer gjennomføres denne uken.</li><li>- <b>Søknader/rapporteringer</b> Vi har søkt og rapportert til Helsedirektoratet.</li></ul>	

	<ul style="list-style-type: none"> <li>- <b>Prosjekter:</b> Likepersonsfilm, Hjemmeside, Høstleir og Aspergertreff <ul style="list-style-type: none"> <li>o Vi har fått tilskudd på 270 000 kr for friluftsliv for ungdom med ASD.</li> <li>o Ellen og ressursgruppen starter arbeidet med planleggingen av Aspergertreffet som skal avholdes til høsten. Vi henter inn priser fra hoteller i Oslo-området.</li> <li>o Arbeidet med hjemmesidene er i gang.</li> </ul> </li> <li>- <b>Strategiutvalget</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>o Alle deltakerne har takket ja. Jan Heitmann gir tilbud på å det</li> </ul> </li> </ul>	
27/21	<p><b>Oppfølging av saker, møter og invitasjoner</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- <b>NEVSOM, møte med Ulrik Sverdrup (Helse Sør-Øst)</b> Elin og Annette har hatt møte med NEVSOM, Tourettes og ADHD Norge. Endring fra nasjonalt til regionalt. Det vil bli gis midler til de regionale helseforetakene som er øremerket. Vi har fått invitasjon til møte med NEVSOM og helseforetakene 9. juni.</li> <li>- <b>Årsmøte Funkis 29. april</b> Cathrine Pettersen blir spurt.</li> <li>- <b>Årsmøte Stiftelsen Dam 5. mai</b> Elin deltar, og Annette blir spurt om hun ønsker å delta.</li> <li>- <b>Erasmus Plus-prosjekt 'Social Impact Measurement for Civil Society Organisations</b> Elin fyller ut spørreskjema, men vi har ikke kapasitet til å delta på møtet fredag.</li> <li>- <b>Møte med Ressursgruppa og sentralstyret</b> Elin hører med Annette om aktuelle datoer.</li> </ul>	
	<b>Eventuelt</b>	